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VÄSTERNORRLANDS INNEBANDYFÖRBUNDS

VERKSAMHETSBERÄTTELSE



Styrelsen för Västernorrlands Innebandyförbund lämnar härmed årsredovisning för räkenskapsåret 2022-05-01 - 
2023-04-30

Inledande ord från ordförande Stina Norström
Äntligen en säsong där ungdomar och seniorer har kunnat spela innebandy utan att ha en pandemi som stökat till 
det. Västernorrlands Innebandyförbund (VIBF) har jobbat vidare med att få tillbaka så många som möjligt till sporten 
genom olika projekt.  
 
VIBF vill tillsammans mer er föreningar fortsätta att utveckla och skapa engagemang inom hela verksamheten så vi 
tillsammans kan ta innebandyn vidare och att fler ska fortsätta spela innebandy längre.
 
VIBF kommer under kommande säsong 2023-2024 fokusera på samtliga av Svensk Innebandys utmaningar, med 
fokus på att öka antalet spelplatser, öka antalet utbildade domare, öka kvalitén inom föreningsverksamheten, öka 
tryggheten inom innebandyn, samt att stärka varumärket Svensk Innebandy genom att vara mer synlig, bland annat 
genom att marknadsföra sporten i distriktet samt VM 2024 som spelas i Sverige. 
 
Årsmötet genomförs den 26 augusti i Sundsvall där årsmötet beslutar om följande verksamhetsberättelse och verk-
samhetsmål samt inriktningar som ska fastställas.
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STYRELSENS OCH KANSLIETS 
VERKSAMHETSBERÄTTELSE

Styrelsen
VIBFS styrelse har under säsongen 2022 - 2023 
haft följande sammansättning: 

Stina Norström   Ordförande

Hans Ådahl    Vice ordförande

William Oldenborg  Ledamot

Fredrik Karlsson  Ledamot

Maria Dahlin   Ledamot

Karina Hedin  Ledamot

Tommy Wallin   Ledamot

Marie Lindqvist   Ledamot

Peter Palander   Adjungerad tjänsteman 

Kansliet
Kansliet är placerat i Idrottens Hus, Nordichallen 
Gärde, Sundsvall. Säsongen 2022 – 2023 har 
förbundet delvis haft 3 anställda:

Peter Palander  Kanslichef, 100 %

Per Pålsson Kanslist, 100 % t o m 31 okt

Miriam Maul  Kansli 25 %, 75 % återstart.

Kommittéer/grupper 

 
Domarkommittéer (DK)  

Regionala Domarkommittén 
Västernorrland (RDK)
Maria Dahlin, Ordförande

Marie Lindqvist, Ledamot

Tomas Lindberg, Ledamot

Tommy Wallin, Ledamot

Per Pålsson, Adjungerande tjänsteman 

Lokala Domarkommittén (LDK) 
Ångermanland
Maria Dahlin, Ordförande

Isac Rönkä, Ledamot

Matilda Öhlén, Ledamot

Mikael Körning, Ledamot

Lokala Domarkommittén (LDK) 
Medelpad
Vilande under denna säsong

Antal medlemsföreningar och licenserade spelare. 
Det är 25 föreningar anslutna till VIBF och det bedrivs 
innebandyverksamhet kopplat mot VIBF i 22 av dessa 
föreningar. Denna säsong minskade antalet licenser med 
139st. Antalet licenser var        
3 782st. mot förra säsongens 3921st. licenser. Covid-19 
pandemin tror vi har en stor del i de minskade antalet 
licenser. Vi har startat ett jobb med att locka nya spelare 
till innebandyn, men även att försöka locka tillbaka spelare 
som slutat. Vi hoppas att det på sikt ska öka antalet 
licenser till över 4000 igen.  

Lag i förbundsserierna
•   Örnsköldsvik IBK, Sundsvalls IBF & Klockarbergets BK   
    Allsvenskan dam.

•   Sundsvall FBC, Timrå IBC och IBK Härnösand i herrar           
    division 1.
•   G/K IBS, Sundsvalls IBF, Örnsköldsviks IBK &          
    Örnsköldsvik IBF i Juniorallsvenskan dam.
•   Sundsvall FBC Ungdom, Moälvens IBK & Örnsköldsviks     
    IBK i Juniorallsvenskan herr.

Örnsköldsviks IBK på flick- respektive Sundsvalls FBC på 
pojksidan tog sig till innebandyfesten i Uppsala. Tjejerna i 
ÖIB slutade där på en 10:e plats. Medan killarna i Sundsvall 
helt sensationellt tog sig till final mot RIG. Där blev det 
tyvärr förlust men vi gratulerar Sundsvalls FBC HJ18 till en 
mycket, mycket fin silvermedalj i HJ18 SM 2023.

VIBF har under verksamhetsåret köpt tjänst från tre 
organisationer:
• Ekonomitjänst från Gerdehov Redovisning, där i  
huvudsak Linda Wiström jobbat med att administrera 
vår bokföring och redovisning.
• Administration från Korpen Sundsvall
• Serieadministration från Örnsköldsviks IBK. 

Under säsongen 2022 - 2023 har VIBF haft följande 
kommittéer i arbete:
Domarkommittén, Tävling Senior o Tävling Ungdom 
samt Hallgruppskommittén. Förutom kommittéer 
finns det en utbildningsgrupp, en marknadsgrupp och 
ett nätverk för ordförande och utbildningsansvariga.



Under säsongen har distriktets Seniorkommitté bestått av;
Hans Ådahl  Ordförande
Björn Arkad   Ledamot
Mikael Vågeteg             Ledamot 
Tommy Häggström  Ledamot
Susanne Rönnberg  Ledamot
Peter Palander   Adjungerad tjänsteman

Tävling Senior har under säsongen även vid behov bestått av deltagare från Jämtland/Härjedalen som ett led i regi-
onssamarbetet med gemensamma serier. Kommittén har under säsongen enbart träffats digitalt och arbetat med:
• Att utveckla riktlinjer och förutsättningar inför kommande säsong.
• En översyn av serierna inför kommande säsong,
• Genomföra översyn och anpassningar av lokala förutsättningar, för godkännande av SIBF.
• Beslut angående DM samt kvalificering till Svenska Cupen.
• Behandlat skrivelser/frågeställningar från verksamheten som till stor del handlat om B-licenser i seniorserier. 
• Deltagit på SIBFS tävlingskongress. 
 

Distriktsmästare DM
Örnsköldsvik IBK - Dam
Sundsvall FBC - Herr

Under säsongen har distriktets Ungdomskommitté bestått av:
Fredrik Karlsson   Ordförande
Marie Lindqvist  Ledamot
Karina Hedin  Ledamot
Henrik Ädel   Ledamot
Fredrik Söderlund  Ledamot
Sofie Gagnfors   Ledamot/Distriktslagsansvarig
Peter Palander   Adjungerad tjänsteman

UK har genomfört ett antal möten samt haft representanter på möten ute i distriktet. Utöver basuppdraget som är att 
administrera seriespel har UK stöttat och medlat när föreningar har bett om hjälp.
Genomfört 20 matchobservationer fr.om dec 2022 till Mars 2023. Jämnt fördelat mellan pojkar/flickor och utspritt på 
alla åldrar. Syftet är att inventera hur hallklimatet är och få ett bättre beslutsunderlag. 
Genomfört 15 lagbesök där vi stöttar tränare hur man praktiskt genomför och planerar en bra/rolig träning.
Spelarutvecklingsträffar genomfördes under sportlovet i Sundsvall och Ö-vik för spelare födda 07 och 08. Ett Läger 
med övernattning genomfördes, också det under sportlovet i Timrå för spelare födda 09.
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RDK Västernorrland är beslutande organ gällande frågor 
kring samtliga domare i distriktet, men med huvudfokus 
på domarna i våra seniorserier. För majoriteten av frågor 
gällande domarna i våra ungdomsserier ansvarar LDK. 
RDK har det huvudsakliga kontrollansvaret för att tillsätt-
ning och utveckling av domare för matcher i hela distriktet 
sker på ett önskvärt sätt, samt hantering av interna 
disciplinärenden gällande våra egna domare. Kommittén 
skapade säsongen 2018–19 ett samlat styrdokument 
med riktlinjer för domarverksamheten som uppdateras 
löpande.
 
Även denna säsong har präglats av en påtaglig domar-
brist. Den största bristen finns i segmentet som är 
klassificerade att döma högre ungdomsmatcher, utveck-
lingsserier och seniorserier. Planering för effektiv rekry-
tering har präglat arbetet under säsongen och kommer 
förhoppningsvis kunna genomföras inför höstens domar-
kurser.
Även övriga eldsjälar som vill arbeta för domarverksam-
heten behöver rekryteras.
Ambitionen inför säsongen har även varit att fortsätta 
utveckla våra domare genom observationer, stöttning och 
gemenskap, så de trivs i sin domarroll och i förbundet och 
därmed stannar kvar så länge som möjligt och är goda 
ambassadörer för domarrollen.
 
RDK har under säsongen genomfört 3 digitala, samt 1 
fysiskt möte. 
 
Domarbesök
RDK har tillsammans med LDK Ångermanland genom-
fört 6 domarbesök för att samtala om relationen domare 
– spelare – ledare, samt förmedla regelkunskap till lagen. 
Det arbete som påbörjades förra året med att främja en 
god arbetsmiljö för domarna har fortsatt under dessa 
besök och i andra samtal med föreningar och dess repre-
sentanter.
 
Domarobservationer
Under säsongen har 42 antal observationer gjort på 
domare i Sundsvall och 21 på domare i Örnsköldsvik. 
Utöver dessa observationer under seriematcher coachade 
man även ett stort antal domare under 24 matcher på 
Paradiscupen som anordnades i Örnsköldsvik i januari 
2023. 
En intern coachutbildning har genomförts i Örnsköldsvik 
med 7 deltagare och en i Sundsvall med 8 deltagare. 3 
personer har skickats på Svenska Innebandyförbundets 
coachutbildning i Uppsala.

Domarkurser
RDK genomförde distriktets samtliga 7 domarkurser, 
varav en skedde i samarbete med Västerbottens inneban-
dyförbund där domare från Västernorrland, Västerbotten 
och Jämtland deltog. Ett lyckat koncept som är ett steg 
i att föra de olika distriktens domare närmare varandra i 
bedömningar och regeltolkningar.
 
I Sundsvall utbildades 10 nya ungdomsdomare, samt 5 
seniordomare som gjorde comeback. 
Totalt 51 domare har gått domarkurs i Sundsvall/Härnö-
sand.
1 seniordomare har anslutit som gått kurs i Stockholm 
(nyinflyttad till Kramfors).  
I Örnsköldsvik utbildades 4 nya ungdomsdomare. 
I Härnösand utbildades 2 nya domare och i Bollsta utbild-
ades 1 ny ungdomsdomare.
Totalt 34 domare har gått kurs i Örnsköldsvik/Bollsta.

Domartillsättning
Förbundets matcher har tillsats av ansvariga tillsättare:
 - Mikael Körning för spelplats Örnsköldsvik, Bollstabruk 
och Härnösand, både senior- och ungdomsmatcher. 
- Kansliet (Peter Palander) för spelplats Sundsvall/Timrå/
Västra, både senior- och ungdomsmatcher. 

LDK Ångermanland har övergripande kontrollansvar för 
tillsättning av ungdomsdomare för matcher med spel-
plats Örnsköldsvik med omnejd. LDK Ångermanland har 
under säsongen även fortsatt sitt arbete i att utveckla våra 
domare genom observationer, stöttning och gemenskap, 
så de trivs i sin domarroll och i förbundet och därmed 
stannar kvar så länge som möjligt och är goda ambassa-
dörer för domarrollen.
 
Den obligatoriska matchledarutbildning som samtliga 
spelare som under säsongen fyller 14 år ska genom-
föra fick stå tillbaka denna säsong p.g.a. resursbrist. 
Det genomfördes endast ett fåtal denna säsong. Därav 
planeras utbildning av dubbla årskullar kommande 
säsong.
Syftet med utbildningen är dels att ge spelarna en 
bredare regelkunskap, att samtala om relationen domare 
– spelare – ledare, dels att locka nya domare. Efter utbild-
ningen är spelarna kvalificerade att vara matchledare på 
grön nivå 8–9, samt blå nivå 7 som tillsätts av arrange-
rande förening.
 
LDK Ångermanland genomförde 2 fysiska möten under 
säsongen.

TÄVLING SENIOR (TK)

TÄVLING UNDOM (TK)



Det uppskjutna SDF SM:et för spelare födda 05 genomför-
des under v 44 i Umeå.  
 
Killarna slog Stockholm i gruppen men hade i en jämn 
grupp, stolpe ut mot Halland i sista matchen där en seger 
hade tagit dem till kvartsfinal, men i och med en udda-
målsförlust i den matchen så blev man istället sist i grup-
pen. Men efter seger i de två sista matcherna så slutade 
killarna på en 17:e plats av 20 distrikt. Västsvenska vann till 
slut guldet.  

Tjejerna slutade på en fjärdeplats i en väldigt jämn grupp 
där bland annat finalisten Stockholm var ett av lagen. Ef-
ter en seger och en förlust i placeringsmatcherna slutade 
tjejerna till sist på en 14:e plats. Här var det Småland som 
tog hem guldet.   

SDF SM för spelare födda 06 kunde i alla fall genomföras 
första helgen i januari 2023 som planerat. Den här gången 

var det återigen i Nyköping o Oxelösund som var de orter 
det spelades i.  
 
Här slutade killarna trea i sin grupp efter seger mot bland 
annat Stockholm. I sista omgången så krävdes det vinst 
för Stockholm mot Uppland för att Västernorrland skulle 
avancera till kvartsfinal. Men efter att en stabil 4-1 ledning 
för Stockholm förvandlats till ett oavgjort resultat 4-4, så 
innebar det att killarna missade kvartsfinalen med minsta 
möjliga marginal. Efter en seger och en förlust i place-
ringsmatcherna slutade man på en 10:e plats. 
 
För tjejerna blev det exakt samma scenario. Ett kryss i sista 
gruppspelsmatchen mellan Stockholm-Uppland inne-
bar att även tjejerna slutade trea i gruppen och missade 
kvartsfinal med minsta möjliga marginal. Här förlorade 
man sedan de båda placeringsmatcherna och slutade 
därmed på en 12:e plats.  

DISTRIKTLAGS-SM

Distriktsmästare DM
Inget DM arrangerades denna säsong för ungdomar.

UTBILDNING OCH UTVECKLING (UTBK)
Denna kommitté är inte längre någon kommitté utan en Utbildning och utvecklingsgrupp som Miriam Maul ansvarar för. 

Utveckling
Säsongen inleddes med årsmöte och kick-off på Scandic i Örnsköldsvik. 15 föreningar deltog på träffen. Förutom årsmötet 
hade kansliet en informationsdel, samt bjöds deltagarna på två kunskapshöjande föreläsningar. En handlade om värde-
grundsarbete, där IBK Vänersborg berättade om sitt projekt ”Våga snacka om det” och den andra handlade om Fifty/Fifty där 
Camilla från Värmlands IBF föreläste. Två mycket inspirerande timmar där deltagarna verkligen gick igång på att börja jobba 
med värdegrundsarbetet. I linje med det startade Västernorrland upp sitt projekt med Värdegrundsutbildning av ambassa-
dörer som en del av Trygg innebandy-konceptet. 

I slutet av säsongen genomfördes en nätverksträff på Hotell Höga kusten där ca 30 personer deltog, ca 15 föreningar. 
Till den träffen kom RF-SISU och Rädda Barnen och pratade Trygg idrott. Föreningarna fick en introduktion till hur 
de kan arbeta med ämnet, de fick också se ett verktyg som är enkelt att använda. Dessutom diskuterades stöttning 
från kansliet i små grupper, vad föreningarna önskar av förbundet, samt förslag kring finansiering av anställning på 
kansliet. 

Uppstartsträffarna genomfördes digitalt, tre olika sådana. Grön, Blå/Röd/Junior, och Senior. Sammantaget deltog ca 120 
personer. Under säsongen har vi genomfört flertalet nätverksträffar med ordförande, ungdoms- och utbildningsansvari-
ga i länets föreningar både digitalt och fysiskt.

Under säsongen har många aktiviteter genomförts. Bland annat vid jul genomfördes ett Innebandydisco där ungefär 
120 barn deltog! Ett tränarnätverk för tjejer har startats upp, med cirka 30 deltagare i skrivande stund. En aktivitets-
dag i Nordichallen tillsammans med Medelpads skolidrottsförbund där Klockarbergets BK ansvarade för inneban-
dystationen tillsammans med oss för årskurs fyra i Sundsvall. En skolsatsning är påbörjad, där fyra föreningar har gått 
med så här långt, med skolbesök på något sätt.

Förbundet genomförde på vårkanten Grundström Cup, en motionscup där Jörgen Grundström hedrades. Ett samar-
bete med Korpen Sundsvall, där 14 lag deltog, fyra damlag och tio mixedlag.

Ett projekt kring stöttning för nya lag och ledare inleddes under hösten och en del lag fick ta emot besök från för-
bundet där ledarna stöttades i planering av träning, övningsidéer och upplägg. Ett uppskattat inslag där flera lag 
visade intresse och fler vill ha besök nästa säsong. En ny folder för ledare har tagits fram centralt där varje distrikt fått 
en nischad folder. 

Skol-DM på Vibackeskolan besöktes, informationsblad spreds till elever och lärare. DM för årskurs 5. Något att bygga 
vidare på. 

I övrigt har utvecklingsarbetet med föreningarna pågått hela säsongen. En del i det är ”Vår Förening Vill”. Denna 
säsong har tre föreningar påbörjat arbetet, och alla tre har dessutom genomgått Grundutbildningen för organisa-
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Utbildningar        Antal tillfällen 21/22   Antal deltagare 21/22 Antal tillfällen 22/23 Antal deltagare 22/23 
Grundutbildning  8   84   4   88 
Barn/Ungdom
Grundutbildning  2  42   1   29 
Junior/Senior
Steg 1 Grön   2  29   2   49
Steg 1 Blå   6  31   3   36
Steg 1 Röd   6  47   3   47
Målvakten Röd   2  3   0   0
Totalt    26  236   13   249

Ett antal utbildningar har genomförts, blandat fysiskt och digitalt. Intresset för digitala utbildningar märks av. 
Utöver SIBF:s utbildningar har även Peter Svensson Hörnsten haft fysiska föreläsningar i 

Spelförståelse, en i Örnsköldsvik och en i Sundsvall. Ca 30 deltagare sammanlagt. Under hösten erbjöds en Para-ledar-
utbildning via RF-SISU och Västernorrlands Parasportförbund. 

I år genomfördes ingen digital matchvärds- och sekretariatsutbildning.  
Upptaktsträffarna genomfördes digitalt, vilket är effektivt för alla. Fler ledare/lag kan närvara när träffarna är digitala.
Nedan ser ni antalet ledare som gått SIBF:s utbildningar i Västernorrland de två senaste säsongerna. En del planerade 
tillfällen har fått ställas in, då det varit för få ledare anmälda. En del utbildningar har kunnat planeras in med kort var-
sel efter behov/önskemål, vilket varit bra. Fler utbildningar, både GU och Steg-utbildningar, samt licensfortbildningar 
under säsonger hade varit ett önskemål, men pga för få kursledare har detta inte gått att genomföra.

9 8 9 8

UTBILDNING

Liksom utbildnings och utvecklingskommittén så har marknadskommittén ersatts av en marknadsgrupp. Gruppen 
har just nu dessa medlemmar: William Oldenborg och Peter Palander. William har jobbat med att knyta till en del 
samarbetspartners. 

MARKNAD

Under säsongen har hallgruppskommittén bestått av:
Stina Norström   Ordförande
Patrik Callhammar  Ledamot
Patrik Norlander  Ledamot
Helene HedbloM Ledamot
Tommy Häggström  Ledamot
Stefan Sundquist  Ledamot
Peter Palander   Adjungerad tjänsteman

Hallgruppen har inte haft några möten utan Stina har representerat VIBF i den arbetsgrupp som RF-SISU Västernorr-
land leder där man har haft ett antal digitala möten med tjänstemän och politiker i Sundsvalls kommun. I Indal har 
man startat i gång byggande av en fullstor hall samt är det beslutat att bygga en vid Åkersvik. Stina Norström, Hans 

HALLGRUPPSKOMMITTÉN


